



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
09 MARS 2017

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	PETTER "VILSE" MILTÉN
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÅFFLAN" WÅHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	JOAKIM SÄLLBERG

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12.00.

**§2 Val av justerare** Sofia Karlsson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har teambuildat och planerat aspning. Mailat.
- Pernilla har teambuildat och planerat aspning. Mailat.
- Lotta har haft kassörmöte.
- Gustav har revolutionerat protokollsmallen med flera nya kortkommandom som kommer få stor inverkan på framtida protokollföranden.
- Sofia har sammanställt resultat från studentbarometern. Jobbar på en skrivarenkät.

- **FnollK:** har varit på kalas, möten och skickat in önskemål om bastutider.
- **FARM:** har ägnat sig åt en del ekonomiska frågor.
- **DP:** har haft en del asparr.
- **SNF:** har haft aspfika. Den gick bra.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Sofia Karlsson  
Justerare



- **Foc:** har pratat med FestU, som vill hyra flipper. Det blir nice. Reparerar flipper.
- **F6:** har haft en del asparr.

## §5 Info

- Lotta informerar om en utbildning för ekonomiskt ansvariga. Det har också skapats arbetsgrupper på sektionen för olika ekonomiska frågor.
- Petter informerar om att vi skall skicka in modultexter.

**§6 Fyllnadsval** **Oliver Thim** stiger in. Han söker flaggmarsalk för att det verkar kul att hissa flaggor. Han vet när flaggan skall hissas.

**Beslut:** Att grundat i Olivars genuina flaggintresse välja in Oliver som flaggmarsalk.

**§7 FiF** Johanna Lundin skickade ett förslag till Styret på utveckling av FiF:s verksamhet. Flera är intresserade av att hålla i löpträningar, men kanske inte är intresserade av två hallträningar i veckan. Problemet är att FiF har en bra deal med Fysiken på söndagar. Vi ser dock inget problem i sig med att omdefiniera FiF:s verksamhet.

**§8 Studentbarometern** Sofia har sammanställt resultaten av studentbarometern, en enkät i psykosocial hälsa som skickades ut i slutet av läsperiod 2. Det framgår att F- och TM-teknologer i större utsträckning än övriga chalmerister känner sig stressade och har svårare att sära på sina studier och övriga liv.

**§9 Pant** Djungelpatrullen har inte diskuterat pantfrågan internt än. Lotta har hört med Hanky, och tydligen ligger den nuvarande panten i fel typ av säckar. FnollK tar på sig att administrera en överföring av pant till korrekta säckar.

**§10 Aspning** Vi kommer överens om att det vore bra att allas aspscheman dyker upp på Focuskärmen. I övrigt så går aspningarna bra. Foc har en utmaning i att många befintliga medlemmar tvingas gå av.

**§11** Sektionsstyrelsen tar en trevlig gruppbild vid slutet mötet läsvecka 1.  
**Fotografering**

**§12 Övriga frågor** Inga övriga frågor.

**§13 Nästa möte** Nästa möte blir 23 mars 2017.



**§14 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 13:00.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Sofia Karlsson  
Justerare